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Protokół Nr XXI/2016 

z XXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 22 kwietnia 2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.20 otworzył 

XXI sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXI sesji: 

1. Otwarcie obrad XXI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Strykowa dot. oceny aktualności studium i planów 

miejscowych zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XX/144/2016 RM w Strykowie z dnia 30 marca 2016r.w 

sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok. 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

c) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2016-2023, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

f) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy pomiędzy Gminą Stryków a Gminą Brzeziny w sprawie przebudowy 

drogi gminnej Nr 121003E, 
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g) zmieniającej uchwałę Nr XIV/96/2015 Rady Miejskiej  w Strykowie  z dnia  26 

października 2015 r. w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Stryków na lata 2015-2020", 

h) w sprawie oceny  aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie miasta i gminy Stryków, 

i) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice - część A, 

j) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Dobra i Kiełmina, 

k) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra Nowiny i Dobieszków – obręb 

Ługi, 

l) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Gozdów, Sadówka, Zagłoba - 

obręb Ciołek, Koźle i Wyskoki, 

m) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka – obręb Sosnowiec, 

n) w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Stryków na lata 2016-2020. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Miasta Strykowa zgłosiła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad XXI sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia zasad 

udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się na terenie 

Gminy Stryków, który jest zmianą do podjętej przez radę uchwały w dniu 30 marca 2016 r. 

Głosowanie nad poszerzeniem porządku  obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

1 głos wstrzymujący się  

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wnioskowała o zmianę w porządku 

obrad XXI sesji polegającą na procedowaniu  w pkt 9b) projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

Głosowanie nad zmianą w porządku  obrad: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 0 

głosów wstrzymujących się  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad XXI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Strykowa dot. oceny aktualności studium i planów 

miejscowych zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

b) zmieniającej uchwałę Nr XX/144/2016 RM w Strykowie z dnia 30 marca 2016r.w 

sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

d) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2016-2023, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

f) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy pomiędzy Gminą Stryków a Gminą Brzeziny w sprawie przebudowy 

drogi gminnej Nr 121003E, 

g) zmieniającej uchwałę Nr XIV/96/2015 Rady Miejskiej  w Strykowie  z dnia  26 

października 2015 r. w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Stryków na lata 2015-2020", 

h) w sprawie oceny  aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie miasta i gminy Stryków, 

i) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice - część A, 

j) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Dobra i Kiełmina, 

k) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra Nowiny i Dobieszków – obręb 

Ługi, 

l) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Gozdów, Sadówka, Zagłoba - 

obręb Ciołek, Koźle i Wyskoki, 

m) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka – obręb Sosnowiec, 

n) w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Stryków na lata 2016-2020, 

o) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Stryków. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Sylwester Kacprzak. 

2) Łukasz Orłowski,  

3) Marzena Skwarko. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu  30 marca  2016 r. 



4 

 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XX  sesji podczas obrad XXI sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w sprawozdaniu z działalności w okresie 

między sesjami mówił o : 

 pracach związanych z tematem skomunikowania terenów inwestycyjnych w ramach , 

których odbyły się konsultacje związane z włączeniem dróg i terenów gminnych do 

dróg krajowych, 

 bieżącej realizacji inwestycji przyjętych w budżecie gminy na 2016 rok. 

 

Ad. pkt. 6 Informacja Burmistrza Strykowa dot. oceny aktualności studium i planów 

miejscowych zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poinformowała, że zgodnie z ustawą o 

zagospodarowaniu przestrzennym, na dzisiejszej sesji przedłożona zostanie  radzie uchwała w 

sprawie oceny  aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na 

terenie miasta i gminy Stryków, która jest wynikiem analizy zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym Gminy Stryków. 

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował o udziale w 

pracach merytorycznych Komisji Rady oraz  pracach w przygotowaniu XXI sesji Rady oraz o 

tym , że zaproszenie posłów na sesję Rady Miejskiej w Strykowie odbędzie się, kiedy zostaną 

dokonane uzgodnienia z generalną dyrekcją odnośnie włączenia dróg i terenów gminnych do 

dróg krajowych. Przewidywany termin – po przerwie wakacyjnej w działalności rady. 

Przewodniczący poinformował, że w biurze rady jest dostępne Sprawozdanie z realizacji 

programu wspierania rodziny w Gminie Stryków na lata 2015-2017 oraz pieczy zastępczej za 

rok 2015. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja odbyła dwa  posiedzenia, na których zapoznała się z 

informacją dot. funkcjonowania gminnej komunikacji  i wydatkowania środków   na ten cel w 

roku 2015 oraz opiniowała projekty uchwał. 

Na drugim posiedzeniu w m-cu kwietniu komisja wydała opinię do projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się na 

terenie Gminy Stryków. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu kwietniu wysłuchała informacji 
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dot. założeń funkcjonowania terenów po dawnej fermie lisów oraz zapoznała się z informacją 

dot. funkcjonowania oczyszczalni ścieków dla miasta i gminy Stryków. 

Na posiedzeniu Komisja zaopiniowała projekty uchwał dot. przyjęcia  planów 

zagospodarowania przestrzennego, które są przedmiotem dzisiejszych obrad rady. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją dot. działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w roku 

2015 oraz informacją dot. działalności M-G OPS w Strykowie w 2015 roku. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja odbędzie swoje posiedzenie po zakończeniu obrad rady w dniu 

dzisiejszym. Tematem posiedzenia Komisji jest informacja dot. sposobu  realizacji i 

poniesionych kosztów zimowego utrzymania dróg w sezonie  zimowym 2015/2016. 

 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał: 

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

a) zmieniającej uchwałę Nr XX/144/2016 RM w Strykowie z dnia 30 marca 2016r.w 

sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  

 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się 

d) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2016-2023, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości,  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

 

 

f) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy pomiędzy Gminą Stryków a Gminą Brzeziny w sprawie przebudowy 

drogi gminnej Nr 121003E,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

g) zmieniającej uchwałę Nr XIV/96/2015 Rady Miejskiej  w Strykowie  z dnia  26 

października 2015 r. w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Stryków na lata 2015-2020", 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się 

 

h) w sprawie oceny  aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie miasta i gminy Stryków 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się 

i) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice - część A, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Radny Bogdan Walczak mówił, że ma uwagę co do kosztów poprawek tych uchwał i prosił 

o przesłanie emailem opinii biura z roku 2014.Wtedy będzie mógł odnieść się do tego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący rady mówił, że w tym momencie nie zmieniamy uchwały tylko uchwalamy 

już plan dla obszaru Bratoszewic. Wcześniej była podejmowana uchwała intencyjna o 

przystąpieniu do zmiany w planie Bratoszewic. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poinformowała, że w tym planie 

chodzi o wyznaczenie terenów pod budowę oczyszczalni ścieków. Zgodnie z poprzednimi 

zapisami planu, nie można było budować oczyszczalni. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa uzasadnił dlaczego zmieniamy plan: 

-po pierwsze dlatego, że postęp technologiczny idzie szybciej niż następują zmiany w planie, 

-po drugie, w niektórych terenach brak jest możliwości realizacji przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

Radny Walczak mówił, że poniekąd przyznaje rację Burmistrzowi , ale ma jednak olbrzymie 

wątpliwości chociażby ze swoim terenem gdzie nitka gazu została położona do pewnego 

momentu i dalej nie jest realizowana.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głos wstrzymujący  się 

j) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Dobra i Kiełmina, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący rady poinformował, że w trakcie wyłożenia planu wpłynęła jedna uwaga. 

Pani Projektant tego planu wyjaśniła, że sporządzając plan kierowano się zapisami w 

studium w takim wymiarze aby można było realizować funkcję mieszkaniową. Przed 

wyłożeniem plan musi być uzgodniony lub zaopiniowany. Uzgodnienia są wiążące. 

Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska zareagowała negatywnie na dopuszczenie całej 

działki na cele budowlane ze względu na cenny obszar przyrodniczy. Opracowanie planu 

została sporządzone przy uwzględnieniu wszystkich wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie złożył wniosek o odrzucenie uwagi do 

projektu planu zgłoszonej w czasie wyłożenia do publicznego wglądu 

Głosowanie nad wnioskiem:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy wstrzymujące  się 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące  się 

Ze względu na fakt, że liczba radnych na sali jest większa niż liczba osób biorących udział w 

głosowaniu Przewodniczący rady zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania: 

Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

Z obrad rady zwolniła się radna pani Anna Ślęzak. 

II głosowanie nad projektem uchwały: 12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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2 głosy wstrzymujące  się 

k) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra Nowiny i Dobieszków – obręb 

Ługi,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa wniosła autopoprawkę do niniejszej 

uchwały polegającą na dodaniu w rozdz.5 § 26 ust.1 pkt 2 lit. a) zapisu o brzmieniu: 

,, możliwość przebudowy obiektów istniejących w dniu wejścia w życie ustaleń 

planuʼʼ , 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

l) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Gozdów, Sadówka, Zagłoba - 

obręb Ciołek, Koźle i Wyskoki, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

m) sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze wsi Cesarka – obręb Sosnowiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

n) w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Stryków na lata 2016-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0 głosów wstrzymujących  się  

 

o) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak prosił o informację jakie zmiany są w proponowanym projekcie 

uchwały w stosunku do uchwały podjętej przez rade w marcu 2016 r. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że regionalna Izba 

Obrachunkowa w Łodzi zasugerowała zmianę podjętej uchwały z tego względu, że 

występowały błędy formalne np. brak spójności między załącznikami do podjętej uchwały. 

Projekt który dziś jest przedstawiany, został zaakceptowany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Łodzi. 

Radny Bogdan Walczak wniósł uwagi do projektu uchwały. Zdaniem radnego: 

 w projekcie uchwały są zapisy, które powodują , że dokument ten nie ma formy aktu 

prawnego ze względu na podane  trzy terminy składania wniosków, § 7 pkt 1  

sprzeczny jest z pkt 4 i 2, 

 w jednym punkcie jest zapis o posiadaniu prawa własności  a dalej mówi się o 

właścicielu czy posiadaczu zabytku, 

 w  § 8 ust.1 pkt 2 – taki zapis łączy się z poniesieniem kosztów  bo Urząd sam tego nie 

zrobi. Radny stwierdził , że w związku z tym nie będzie głosował za przyjęciem 

uchwały. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa wyjaśniła, że zapisy w projekcie 

uchwały są prawidłowe. Dajemy możliwość złożenia wniosków w dwóch terminach. W 

przypadkach nieprzewidzianych np. różne zdarzenia wywołane przez czynniki atmosferyczne 

np. wichury oraz  powstałe w skutek tego zniszczenia, takie jak n. p. zerwanie dachu jest 

możliwość niezwłocznego złożenia wniosku przez właściciela. Tytułem prawnym dla 

posiadacza jest umowa najmu lub dzierżawy. Poza tym Urząd nie może przyjąć wniosku nie 

sprawdzając go. Jest to oczywiste , że musi odbyć się wstępna kwalifikacja.  

Radny Bogdan Walczak pytał czy ustawa obliguje gminy do zabezpieczenia środków w 

budżecie na ten cel? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mając na uwadze 

ekstremalne sytuacje jest przewidziana rezerwa na zarządzanie kryzysowe. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

1  głosy przeciwne  

1 głos wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt. 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radna Marzena Skwarko pytała kiedy zostaną włączone lampy oświetlenia ulicznego na ul. 

Szlacheckiej? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji odpowiedziała, że lampy zostaną 

włączone po zamontowaniu liczników.  

Radny Sylwester Kacprzak mówił o następujących sprawach: 
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 Radny nawiązał do wniosku złożonego na posiedzeniu komisji rolnictwa i mówił, że 

do dnia dzisiejszego nie została zwiększona obsada ani ilość godzin przyjęć lekarza w 

ośrodku zdrowia w Dobrej. Radny pytał kiedy to nastąpi? 

 mieszkańcy korzystający z komunikacji międzygminnej na trasie Stryków- Zgierz 

zgłaszają problemy z zakupem biletów na tej linii,  nie ma punktów sprzedaży biletów  

a mimo tych trudności z zakupem biletów prowadzący usługę wysyła kontrolę  na 

trasę . 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że usługi medyczne świadczy 

podmiot prywatny i do niego należy decyzja odnośnie ewentualnego zwiększenia obsady. 

W sprawie dostępności biletów na przejazdy komunikacją międzygminną wystąpiliśmy już do 

przewoźnika. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że na sesji Rady Miejskiej w Łodzi radni przyjęli 

uchwałę w sprawie nazwy węzłów autostradowych. Radny pytał czy nie powinniśmy jako 

gmina wystąpić aby na tablicach kierunkowych pojawiła się nazwa ,, Stryków ʼʼ ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wystąpiliśmy już z takim 

wnioskiem. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy występowanie o zmianę nazwy coś zmieni na drodze? 

Radny mówił, że mieszkańcy coraz częściej rezygnują w Strykowie albo z miejsca 

zamieszkania albo z miejsca pracy. Radny mówił, że wystarczy aby radni wyszli na drogę to 

być może wtedy droga nr 14 zacznie być modernizowana od granic Łodzi. 

Radny Walczak mówił, że na targowisku w Strykowie nic się nie zmieniło a sprzedający, 

który zniszczył krzewy przy wjeździe na targowisko,  dalej co czwartek tam rozkłada stragan. 

Ten kto zbiera opłaty na targowisku nic nie robi aby temu zapobiec a jest to przecież ulica na 

której odbywa się duży ruch. Radny mówił, że skoro Komisja Rewizyjna kontrolowała 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Strykowie to  chyba są jakieś wyniki tej kontroli. 

Radny prosił o odpowiedź na piśmie,  na jakie środki zewnętrzne  gmina może liczyć w tym 

roku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przed wakacjami ma być otwarta 

autostrada A1 do Tuszyna. W wakacje będą prowadzone badania natężenia ruchu na drodze 

nr 14.Z tych badań wynikną inwestycje, które pojawią się na drodze nr 14. 

Co do targowiska Burmistrz odpowiedział, że Dyrektor ZGKiM słuchał uwag radnego i 

wyciągnie wnioski. 

Pani Wioleta Głowacka Naczelnik Wydziału Promocji odpowiedziała: 

 największym projektem, do którego gmina się przygotowuje jest termomodernizacja 

dziesięciu budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Stryków gdzie w 

czerwcu b.r. zostanie złożony – obecnie trwa przygotowanie dokumentacji, 

 złożyliśmy wniosek o dofinansowanie dodatkowego  oddziału przedszkolnego w 

Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie, 

 będziemy przygotowywać projekt na edukację zawodową dla Bratoszewic, 

 projekt na edukację ekologiczną dla mieszkańców Gminy Stryków, 

 złożony został projekt do Fundacji Rozwoju Rolnictwa o zadrzewienie terenu rolnego 

w miejscowości Lipka , 

 Pani Naczelnik Wydziału Inwestycji składała projekt z Terenowego Funduszu  

ochrony Gruntów Rolnych na drogę w Sosnowcu, 

 został złożony do Urzędu Marszałkowskiego projekt o dofinansowanie w 33% 

inwestycji p.n.  budowa sali gimnastycznej w Koźlu. 

Jeżeli będziemy wpisywać się w kryteria, będziemy brać udział we wszystkich konkursach 

ogłoszonych na ten rok. Nie spłynęły jeszcze żadne pieniądze , nie mamy podpisanych umów 

z tego względu, że są to konkursy.   

Radny Andrzej Pożarlik  mówił o następujących sprawach: 
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 czy zostały  zakupione kosze uliczne,  

 czy mamy wpływ na wyczyszczenie elewacji budynku TBS, który jest brzydką 

wizytówką Strykowa? 

 jak daleko zaawansowany jest projekt  domu kultury i szkoły , czy jest szansa , że 

prace przy domu kultury ruszą? 

 na osiedlu St. Rynek jest piaskownica , w której należy wymienić piasek  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że podpisane zostało 

zlecenie na zakup koszy ulicznych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że 29 czerwca b.r. minister 

edukacji ma ogłosić  co dalej z gimnazjami i oświatą i to jest ten moment, który obliguje nas 

do podjęcia decyzji czy budujemy gimnazjum czy szkołę podstawową. 

Odnośnie  domu kultury, trwają ostatnie uzgodnienia z konserwatorem zabytków i 

konserwatorem przyrody co do miejsca posadowienia, tak aby na etapie projektowania nie 

natknąć się na problemy. Prace te są na ostatnim etapie uzgodnień, jak zostaną zakończone 

będziemy mogli przystąpić do prac projektowych. 

Piaskownice- na zarządcach osiedli ciążą obowiązki utrzymania tych urządzeń, które należą 

do spółdzielni mieszkaniowej. 

W sprawie  oczyszczenia elewacji bloku wystąpimy do prezesa TBS 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy są już opracowane kryteria przydziału mieszkań 

komunalnych? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że kryteria są w trakcie 

opracowywania. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że na razie spływają 

wnioski o przydział mieszkań lub zamianę. Wszystkie wnioski są przyjmowane. Jak zostanie 

opracowany regulamin przydziału powiadomimy. Oddanie budynku na ul. Sowińskiego 

planowane jest na sierpień 2017 roku. 

Radny Andrzej Janeczko mówił o tym , że: 

 konieczna jest nagła pomoc finansowa dla remizy OSP w Ługach  ponieważ przecieka 

dach, 

 odcinek drogi szutrowej pomiędzy Sosnowcem  Pieńki a Ługami jest bardzo 

powybijany, należy go uzupełnić i dosypać kruszywem. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jak daleko są zaawansowane prace nad zaproszeniem posłów 

i senatorów w sprawie 14? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że na dofinansowanie remontu 

dachu należy złożyć wniosek z określeniem wartości naprawy dachu. 

Przewodniczący rady odpowiedział, że już dziś mówił o tym, że spotkanie z posłami 

zostanie zaplanowane po wakacjach. 

Radny Karol Lenart mówił o następujących sprawach: 

 wystąpić do generalnej dyrekcji o ustawienie znaku informacyjnego kierunek Stryków 

w Sierżni przed zjazdem na wiadukt, 

 przenieść przystanek autobusowy w okolice posesji nr 21 w Sierżni, 

 co ze znakami ograniczającymi prędkość w Sosnowcu Pieńkach? 

 w kierunku Sosnowca Pieńki jest ustawiony znak zakazu do 10t mimo tego tiry 

tamtędy jeżdżą. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przyjął wnioski radnego do 

realizacji. 
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Ad. pkt. 13 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Na XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie Komisja Uchwał i Wniosków nie przyjęła 

żadnych wniosków. Przewodniczący Komisji radny Sylwester Kacprzak odczytał protokół 

Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 

 

Głosowanie nad protokołom KUiW: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Ad. pkt. 13  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.25 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam dwudziestą  pierwszą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ . 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Z. Kubiak 

 

 

 

                  

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w 

Strykowie    

                                   Paweł Kasica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


